



Information of the CIVVIH president, 5/2020

New information about the next CIVVIH Newsletter No 28

Nouvelle information sur la prochaine lettre d'information n° 28

Dear members of CIVVIH,

I am pleased to inform you about the mentioned material.
Stay healthy and safe!

Cordially

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter
CIVVIH President

Cher membres do CIVVIH,

J'ai le plaisir de vous informer sur sur le matériel mentionné
Restez en bonne santé et en sécurité!

Cordialement

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter

CIVVIH Prèsident

The next CIVVIH Newsletter 28
La prochaine lettre d'information n° 28

Dear members of CIVVIH,

We are now preparing the next CIVVIH Newsletter No 28, your contributions are very welcome.

Therefore I would like to kindly ask you to send to the newsletter coordinator, Mrs. Paula Cordeiro, your texts and photos, **before 30 June 2020**.

The articles should be short but coherent - maximum 500 words - and they can include one or two photographs (with photo credits and use permission ensured).

Please send the texts in English or French (or both English/French if possible) on topics that may be of interest to other CIVVIH members to paula.cordeiro@brucity.be, with communication to me.

Thank you very much for your collaboration.

With my best regards

Claus-Peter Echter
CIVVIH President

La prochaine lettre d'information CIVVIH n° 28

Chers membres du CIVVIH,

Nous préparons la prochaine lettre d'information CIVVIH n° 29, vos contributions sont les bienvenues.

C'est pourquoi je vous demande de bien vouloir envoyer à la coordinatrice de la lettre d'information, Mme Paula Cordeiro, vos textes et photos, **avant le 30 Juin 2020.**

Les articles doivent être courts mais cohérents - 500 mots maximum - et ils peuvent inclure une ou deux photos (avec mention des crédits photographiques et l'autorisation d'utilisation).

Veuillez envoyer les textes en anglais ou en français (ou les deux si possible) sur des sujets susceptibles d'intéresser d'autres membres du CIVVIH à paula.cordeiro@brucity.be, en m'en informant. Merci beaucoup pour votre collaboration.

Avec mes meilleures salutations

Claus-Peter Echter
CIVVIH Président